



中国马业协会  
CHINA HORSE INDUSTRY ASSOCIATION

登臺拜帥 秣馬厲兵

## 邀请函

司牧安驥，知行合一。

“第15届世界马医大会·中国开启”活动定于2017年10月13日在中国大饭店举行。世界马医协会主席 Kate Savage 同中国马业协会会长贾幼陵将共同出席，并为第15届世界马医大会组委会各委员颁发聘书。

诚挚邀请您拨冗出席“第15届世界马医大会·中国开启”活动及“中国马会·朝阳之夜”主题晚宴。

时 间：2017年10月13日 15:30-20:00

地 点：中国大饭店宴会大厅（北京朝阳区建国门外大街1号）

联系人：戴诗文 / 13811601511 沈小晓 / 15652590160

Breeding, Caring, Loving.

15th WEVA CONGRESS CHINA LAUNCH will be held on 13th October, 2017 in China World Hotel. President of CHIA Professor Jia Youling and President of WEVA Dr. Kate Savage will attend and issue appointment letters to the members of 15th WEVA Congress Committee. We sincerely invite you to attend 15th WEVA CONGRESS CHINA LAUNCH and “China Horse Industry Association Noble Horse Night” Gala Dinner.

Time: 15:30—20:00, 13th October 2017

Location: Grand Ballroom, China World Hotel (No. 1 Jianguomenwai Avenue, Beijing, China)

Contact: Rebecca Dai / 13811601511 Xiaoxiao Shen / 15652590160

世界马医协会是非盈利国际组织，通过提供可持续高水平教育以提高马匹福利与健康，促进全球马业发展。世界马医大会是最专业、最权威的马医专业国际会议。由世界马医协会和中国马业协会联合主办、以“司牧安驥”为主题的第15届世界马医大会将于2018年4月21日在北京开幕。届时，来自全世界的优秀马医将集聚中国北京，共襄盛会。

*The World Equine Veterinary Association (WEVA) has been promoting equine education since 1985. Its goal is to advance the health and welfare of horses worldwide by promoting and offering quality continuing education for equine practitioners. The WEVA Congress is a biennial international congress which is considered as the most professional and the most authoritative top-level gathering of equine veterinarians. The 15th WEVA Congress will open in Beijing on April 21, 2018. It will be co-organized by WEVA and CHIA. The theme of the congress is “Breeding, Caring, Loving”. All the excellent veterinaries will get together and attend this great meeting in Beijing.*

司牧安驥 马上学习  
第15届世界马医大会  
THE 15TH WEVA CONGRESS

